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شــهروند| مدت زیــادی از تصمیم غیرمنتظره کریــس رونالدو برای جدایی از منچســتر یونایتد 
نمی گذرد؛ با اینکه انتظار می رفت رونالدو خیلی سریع با قراردادی با ارزش بالا به تیم بزرگ دیگری 
بپیوندد، اما این اتفاق رخ نداد و او هنوز تیم جدید خود را انتخاب نکرده است. درک این موضوع 
که باشگاه های بزرگ اروپایی به اندازه کافی برای این بازیکن پرتغالی در ترکیب تیم  شان جا نداشته 
باشند بسیار دشــوار است. خصوصا که او به دنبال پیوستن به باشــگاهی است که در فصل آینده 

لیگ قهرمانان حضور داشته باشد.
مونیخ، پاریس و مادرید تعدادی از پایتخت های اروپایی هستند که نام این بازیکن در آنها مطرح 
کنون به نظر می رسد، این است که هیچ تیمی علاقه ای به جذب او  شده است، اما مســاله ای که ا
ندارد. در واقع هیچ باشــگاهی نمی خواهد بازیکنی را به خدمت بگیرد که 815 گل در طول دوران 

فوتبالش به ثمر رسانده و میانگین 0.73 گل زده در هر بازی را در 20 سال اخیر ثبت کرده است.

بایرن مونیخ: رونالدو را نمی خواهیم!
بایرن یکی از اولین باشگاه هایی بود که به صورت علنی اعلام کرد رونالدو جایی در برنامه هایش 
ندارد. اولیور کان، مدیر اجرایی این باشگاه، گفت: »ما به نتیجه رسیدیم که با وجود تمام احترامی 

که برای او قائل هستیم، اما او با فلسفه و شرایط فعلی این باشگاه سازگاری ندارد.«

پاری سن ژرمن علیه ستاره محوری
بعد از هزینه های کلان باشگاه فرانسوی در جذب بازیکنان مطرح، مدیران PSG به این نتیجه 
رسیده اند که جمع کردن فوق ستاره ها در یک تیم فایده ای ندارد و ساختار تصمیم گیری شان در 
این باره را تغییر داده اند. ناصر الخلیفی در نشست خبری معارفه کریستوف گالتیه، سرمربی جدید 
پاری ســن ژرمن گفت که این تیم به دنبال تعهد ورزشی بیشتری اســت و رونالدو با چنین ایده ای 

سازگار نیست.

سرمربی چلسی بازی رونالدو را دوست ندارد!
گزینه دیگری که نمایندگان رونالدو برای او در نظر گرفته بودند پیوســتن به چلسی بود. شانس 
بازی در لیگ قهرمانان با این تیم برای او بسیار وسوسه انگیز بوده است، اما بسیاری از رسانه های 
انگلیســی مدعی شــده اند که توماس توخل علاقه ای به این بازیکن پرتغالی ندارد و بنابراین او در 

چلسی هم جایی ندارد.
 راهی برای بازگشت به مادرید هم نیست

دو سناریو متفاوت برای بازگشت این بازیکن به پایتخت اسپانیا مطرح شده است؛ »رئال مادرید 

یا اتلتیکــو مادرید«. رئال پیــش از این هم بارها اعلام کــرده بود که هیچ برنامه ای بــرای بازگرداندن 
بهترین گلزن تاریخش ندارد. از سوی دیگر افراد زیادی هم در اتلتیکو با ایده جذب رونالدو مخالفت 
کید کرد که به هیچ وجه حاضر  کردند. اتحادیه هواداری این باشگاه با انتشار بیانیه ای در این باره تا
بــه پذیرش پیوســتن رونالدو به این تیم نیســت چون این اتفاق خدشــه ای جدی بــه ارزش های 

برجسته این باشگاه وارد می کند. انریکه سرزو، رئیس اتلتیکو، نیز این موضوع را کاملا رد کرد.

بازگشت به منچستر امکان پذیر است؟
شــرایط ایــن بازیکــن در یونایتد همچنان مشــخص نیســت. اریــک تن هاخ نــام او را از فهرســت 
بازیکنانی که قرار است در اوسلو برابر اتلتیکو مادرید قرار بگیرند، خط زد. اما نکته جالب اینجا بود 
گرامش اعلام کرد که روز  که رونالدو تنها چند ســاعت بعد با انتشار پستی در صفحه رسمی اینســتا

یکشنبه در دیدار دوستانه برابر رایووایکانو در اولدترافورد به میدان خواهد رفت.
گوســت، به نظر می رســد که رونالدو هنوز به دنبال باشگاهی است تا بتواند  در آســتانه آغاز ماه آ
از یونایتــد جــدا شــود و درخشــش خــود را بــا پیراهــن دیگــری بــه نمایــش بگــذارد. البته کــه هنوز 
 احتمال بازگشــت او به منچســتر نیز از بین نرفته و باید دید در روزهای بعد چــه اتفاقاتی در انتظار 

این ستاره است.

باد«،طوفانراهمیاندازد! »دختر
فرزانه فصیحی، سریع ترین دونده زن ایران  در گفت وگو با »شهروند«: آرزویم سکوی المپیک پاریس است

شــهروند| دختری که آرام آرام 30 ســالگی خود را تمام 
می کند، حــالا آرزوی حضور در المپیــک و افتخارآفرینی 
برای ایران را در سر می پروراند. حرف از فرزانه فصیحی، 
دختــر دونــده ایران اســت کــه چندی قبــل رکــورد دوی 
کــرد و حــالا بــرای رســیدن  100 متــر ایــران را جابه جــا 
 بــه موفقیت هــای بزرگ تــر همــه تــاش خــود را بــه کار

 گرفته است.
فصیحــی چنــدی بعــد بایــد در المپیــک آســیایی بــه 
عنوان یکی از نماینده های ایران در دوومیدانی مصاف 
بدهد و کســب مدال در ایــن تورنمنت انگیــزه او را برای 

تورنمنت های بعدی افزایش خواهد داد.
در  اســت،  معــروف  بــاد«  »دختــر  بــه  کــه  فصیحــی 
گفت وگویــی کــه بــا خبرنــگار مــا داشــت، آرزوی خــود را 
رســیدن به ســکوی المپیک دانســت. او امیدوار است 
که بتواند در المپیک تاریخ ساز شــود و اولین زن ایرانی 
باشــد که در ایــن تورنمنت بــزرگ در رشــته دوومیدانی 
مدال می گیرد. البته که این آرزو بســیار ســخت اســت و 
حتی شاید محال باشد، اما او امیدوار به تحقق آن است 

و برای این منظور کوتاه نخواهد آمد.
ادامــه  در  فصیحــی  بــا  را  »شــهروند«  گفت وگــوی 

می خوانید:

 *زمــان زیادی از رکوردشــکنی شــما نمی گــذرد؛ اینکه 
رکورد ایران را ارتقا دادید و در اختیار گرفتید، چه حسی 

دارد؟
قطعا حــس و حــال خوبی اســت که شــما در یک کشــور 
دیگر )ترکیه( می توانید رکورد کشور خودتان را ارتقا بدهید. 
ایــن اتفــاق جلــوی چشــم دونده هــای خارجــی از جمله 
اوکراین، بلغارستان، کرواســی و... رخ داد و برای من بسیار 

باارزش بود.

*قبل از شروع مسابقه، چقدر فکر می کردید رکوردزنی 
کنید؟

مــن بــرای همــه تورنمنت هــا انگیــزه دارم. واقعــا روحیه 
بالایــی بــرای بازی هــا داشــتم و از ســوی دیگــر اعتمــاد به 
نفسم نیز به حدی رسیده که می توانم کارهای بزرگ انجام 
دهم. همیشه به خودم می گویم باید بهترین باشم و خدا 
را شکر می کنم که یک اتفاق مثبت را رقم زدم. من همیشه 
می خواهم بهترین خودم باشم و خدا را شکر که روز به روز 

هم نتیجه تلاش خودم را می بینم.

*رکــورد دوی صــد متر ایــران ســال ها در اختیــار مریم 
طوســی بــود و شــما آن را شکســتید؛ بــا طوســی ارتباط 

دارید؟
کم و بیش بله. خانم طوسی یکی از بهترین دونده های 
ایران بــوده و هســتند و باعث افتخارم اســت که از ایشــان 
هــم چیزهایی یــاد گرفتــم، اما بایــد بگویم که من ســال ها 
برنامه ریــزی کــردم و بــا تلاش زیــاد ایــن رکورد را شکســتم. 
خوشــبختانه پلــه پلــه کارم را جلــو بــردم. بعــد از اقدامات 
مثبتی که در دوی 60 متر انجام دادم، می خواستم در صد 
متر هم موفقیت کسب کنم و خوشحالم که حالا می توانم 

در مسابقات بعدی نیز موفق تر ظاهر شوم.

*شما سال گذشته در مسابقات المپیک هم حضور 
داشــتید، اما نتیجه کسب شــده چنــدان جالــب نبود و 
باعث شــد انتقادهایــی از عملکردتان صــورت بگیرد. 
حالا به نظــر می رســد با تجربه بیشــتری در مســابقات 

حاضر می شوید.
قطعــا همین طــور اســت. تجربــه المپیــک خیلــی به 
من کمــک کرده اســت. مــن پیام های زیــادی دریافت 
کــردم که اصــلا به المپیــک رفتی کــه چه بشــود؟ برخی 

می گفتنــد وقتــی قرار بــود نتیجــه ضعیفــی در المپیک 
توکیــو بگیــری، چــرا بــه ایــن تورنمنــت رفتــی؟ طبیعی 
اســت که آن زمــان از حــرف و حدیث ها ناراحت شــدم 
،اما فکــر می کنم زمان جواب همه شــایعات و انتقادها 
گــر مــن الان شــرایط فنــی و جســمانی خوبــی  را داد. ا
دارم، بــه خاطــر تجربــه حضــور در المپیــک اســت. در 
المپیک شــما بــا مســائل جدیدی آشــنا می شــوید که 
ایــن تکنیک هــا بســیار بــه کارتــان می آیــد. همیــن کــه 
کنــار دونده هــای سرشــناس جهــان قــرار می گیریــد، 
چیزهــای  و  می افتــد  برایتــان  خــوب  اتفاقــات  کلــی 
جدیــد یــاد می گیریــد. شــک نکنیــد کــه از آورده هــای 
المپیک در آینده هم اســتفاده می کنــم و زمینه را برای 

موفقیت های بعدی ام مهیا خواهم کرد.

*عرصــه بعدی کــه انتظار می رود شــما خودتــان را به 
خوبی نشــان بدهید، بازی های آســیایی است. چقدر 

برای این تورنمنت برنامه ریزی کرده اید؟
قطعا مدال گرفتن در ســطح قاره آن هم برای ورزشی که 
متقاضیــان زیــادی دارد و البتــه نام های ایــران هیچ وقت 
نتوانســتند به آن برسند، کار راحتی نیســت. واقعیت این 
است که من طی سال های گذشته خیلی زحمت کشیدم  
و فکــر می کنم زمــان آن رســیده که نتیجــه این زحمــات را 
ببینــم. الان هــم یــک راه جدیــد را شــروع کــرده ام و بعــد از 
رکوردشکنی اخیر برای رســیدن به موفقیت در آسیا همه 
تلاشم را خواهم کرد. المپیک آسیایی فرصت خوبی است 
تا بار دیگر پاسخگوی انتقادها باشم. البته که می دانم کار 
ســختی در پیــش دارم، اما آدم وقتی هدف داشــته باشــد 

می تواند به آنچه دوست دارد برسد.

*و برای المپیک پاریس چطور؟
همان طور که گفتــم دوســت دارم پله پله جلو بــروم، اما 
نشان دادن خودم در المپیک پاریس می تواند یک هدف 
بزرگ باشد. من همیشه آرزو داشته و دارم که روی سکوی 
المپیک بــروم ،اما این نیازمنــد تلاش زیــاد، حمایت های 
خوب و البته تمرینات بسیار است. ما در ایران برای ورزش 
زنان محدودیت هایی داریم که این خودش کار را ســخت 
می کنــد، اما به عقیــده من غیر ممکــن وجود ندارد. شــما 
گر قســمت باشد به  باید بهترین خود را به اجرا بگذارید و ا

آنچه می خواهید می رسید.

 باشگاه بوشهری
 قاتل باشگاه های خارجی!

 
شــهروند| ماجرای دریافت حق رشــد مهدی طارمی توســط باشــگاه ایران جوان بوشــهر 
از باشــگاه پورتوی پرتغال ابتدا شــبیه به یک طنز بود، اما بعد مشــخص شــد واقعیت دارد! 
باشگاه ایران جوان چندی قبل از پورتوی پرتغال شکایت کرد و موفق شد از سوی فیفا پنجره 

نقل و انتقالاتی این باشگاه را ببندد!
طارمی چندین سال در ایران جوان توپ می زد و به نوعی از این تیم )که حالا در لیگ دسته 
دوم حضور دارد( به فوتبال ایران معرفی شــد. به همین دلیل مسئولان باشگاه ایران جوان 
موفق شــدند با شــکایت به فیفا باشــگاه پورتو را به پرداخت 100 هزار یورو محکوم کنند. این 
مســاله در فوتبال پرتغال مثل یک بمب صدا کرد و بازتاب بسیار گســترده ای در رسانه های 
این کشــور داشــت. حالا اخبــار جدیدی مطرح شــده کــه حکایت از شــکایت دیگر باشــگاه 
بوشهری از شــباب الاهلی امارات و محکوم کردن این باشگاه این بار بابت حق رشد مهدی 
قایدی دارد. قایدی نیز مثل طارمی و بسیاری از فوتبالیست های بوشهری از تیم ایران جوان 
رشــد کرد و راهی اســتقلال شــد. حالا مسئولان باشــگاه بوشــهری از شــباب الاهلی شکایت 
کرده اند و به نتیجه هم رسید ه اند. مســئولان باشگاه ایران جوان چندی قبل بابت دریافت 
حق رشــد مهدی قایدی، ستاره سابق اســتقلال که فصل گذشته در شــباب الاهلی امارات 

توپ می زد، اقدام کردند و حالا با حکم فیفا باشگاه اماراتی را محکوم کرده اند!
عطاءالله وزیری، نماینده تام الاختیار هیات مدیره موسســه ایران جــوان در این باره گفته 
اســت: »بر اســاس ادعای باشــگاه ایران جــوان بوشــهر در خصــوص مکانیزم مشــارکت این 
باشگاه جهت انتقال مهدی قایدی از استقلال تهران به شباب الاهلی امارات، پرونده ای در 
فیفا به جریان افتاد. بعد از بررســی های صورت گرفته فیفا رأی به تایید ادعای مطرح شــده 
از ســوی باشگاه بوشــهری داد.« او افزود: »بر اساس حکم فیفا باشگاه شباب الاهلی امارات 
محکوم به پرداخت 12 هزار دلار بابت حق رشــد مهدی قایدی به باشــگاه ایران جوان شده 
است.« جالب اینکه مسئولان باشــگاه ایران جوان اعلام کرده اند مبلغ مذکور چند ماه قبل 

توسط باشگاه اماراتی پرداخت و پرونده فیفایی مختومه شده است!
گرچه در داخل  کنون بی ســابقه بوده است؛ ا چنین اقدامی از سوی باشگاه های ایرانی تا
کشــور چند بــار موضــوع دریافت حق رشــد محکومیت هایــی در پی داشــته، امــا اینکه یک 
باشگاه ایرانی برای دریافت حق رشد از باشگاه های خارجی اقدام کند و به نتیجه هم برسد 
جالب به نظر می رسد. ایران جوان که در لیگ دسته دوم از نظر مالی شرایط چندان مناسبی 
نــدارد، حالا بــا دریافت 112 هــزار یورویی که از حق رشــد طارمــی و قایدی به دســت می آورد، 

می تواند اوضاع خود را بهبود ببخشد.

باورنکردنی؛هیچکسرونالدورانمیخواهد
ابر ستاره فوتبال دنیا در آستانه جام جهانی بدون تیم مانده است


